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Wijziging van de Luchtvaartwet inzake de beveiliging op de luchtvaartterreinen 


‘) Samenstelling:

Holdijk (SGP)

Rensema (VVD)

Jurgens (PvdA) 

Le Poole (PvdA)

Ruers (SP)

Rosenthal (VVD) (plv. voorzitter) 

Dölle (CDA)

Kohnstamm (D66)

Kneppers-Heijnert (VVD)

Timmerman-Buck (CDA) (voorzitter)
De Wolff (GL)

V.d. Beeten (CDA)

Voorlopig verslag VAN DE VASTE commissie VOOR justitie ‘)
Vastgesteld: 6 juni 2001

De leden van de VVD-fractie deelden mee te hebben kennis genomen van het wetsvoorstel. Zij hadden waardering voor het voorstel maar stelden op een aantal punten precisering op prijs, ook al omdat de voorgestelde verantwoordelijkheidsverdeling met betrekking tot de beveiliging op luchtvaartterreinen in enkele opzichten ingewikkeld is.

De leden van de VVD-fractie zouden verduidelijkt willen zien in hoeverre gedragingen van het personeel van een particuliere (beveiligings)organisatie bij het uitoefenen van publiekrechtelijke bevoegdheden zonder meer als gedragingen van de minister van Justitie als bestuursorgaan aangemerkt kunnen worden. Kan de minister duidelijk maken hoe hij aankijkt tegen de ministeriële verantwoordelijkheid voor wat de werknemers van een particuliere beveiligingsorganisatie doen of nalaten? Hoe moet dit worden bezien in het licht van de arbeidsrechtelijke relatie tussen die werknemers, hun leidinggevenden en de minister in zijn bevoegdheid van bestuursorgaan?

De leden van de VVD-fractie zouden inzake het publieke karakter van luchtvaartterreinen graag vernemen hoe de minister oordeelt over de voorwaarden die de exploitant van een luchtvaartterrein voor betreding daarvan kan stellen. Het gaat in het bijzonder om situaties waarin de consument voor het bereiken van zijn plaats van bestemming vanuit Nederland uitsluitend aangewezen is op vertrek van het desbetreffende luchtvaartterrein. 

De leden van de VVD-fractie zouden tenslotte nadere informatie over de beveiligingstaak van de Koninklijke Marechaussee op prijs stellen. Kan de minister verduidelijken waarom die taak niet door de regiopolitie uitgeoefend kan worden? 

De voorzitter van de commissie,

Timmerman-Buck

De griffier van de commissie,

Nieuwenhuizen

